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Mestna občina Ljubljana      k 2. tč., 30. seje ms mol 

Mestni svet                                                                                        

 

Zadeva: Vprašanja in pobude 

 

V skladu s 97. in 98. členom Poslovnika MS MOL v imenu Svetniškega kluba SMC zastavljam 

županu in mestni upravi MOL naslednje ustno vprašanje, na katerega v SK SMC pričakujemo ustni 

odgovor na seji MS MOL. 

Vprašanje se nanaša na izgradnjo trgovinskega pohištvenega velikana IKEA. 

 

V iztekajočem se letu mestni svetniki nismo prejeli nobene nove informacije glede izgradnje trgovine 

IKEA. V proračunu 2018 MOL načrtuje €37,7 mio prihodkov iz komunalnih prispevkov in verjeto je 

v tako veliko vsoto načrtovan tudi ta prihodek? Ker gre za podjetje, ki svoje širitve financira 

izključno iz lastnih virov in ima za projekt v Ljubljani predvidenih več kot  €90 mio,  je seveda v 

interesu vseh nas, da se projekt čim prej realizira. 

 

Glede na dejstvo, da bo ob dokončanju odprtih tudi 300 novih delovnih mest in so izbrani tudi že 

izvajalci del, naprošamo g. župana oz. ustrezne strokovne službe MOL, da mestni svet MOL seznani 

z naslednjimi informacijami: 

1. V kašni fazi je projekt izgradnje IKEA? 

2.    Kako MOL ocenjuje pogajanja v stečajnem postopku podjetja Protect? 

3.    Kaj je in bo MOL storila, da se investicija lahko čim prej prične? 

 

Vnaprej se zahvaljujemo g. županu in MU MOL za pojasnilo in kooperativnost. 

 

 

Lepo pozdravljeni 

 

 Matej Javornik 

Mestni svetnik SK SMC  

 

         

        


